
5 PvdA H. Adriani BEM Jaarrekening P229 10 - Overhead Waarom  wordt er niet 
gereserveerd/gestort in de 
reserve voor groot onderhoud 
huisvesting?

Er heeft een onttrekking 
plaatsgevonden in de reserve 
groot onderhoud van €59K. 
Dit is toegelicht in bijlage 2 
'Overzicht reserves'. De 
reserve wordt gebruikt om 
fluctuaties in de 
onderhoudskosten op te 
kunnen vangen. Het verschil 
tussen de werkeljke en 
begrote kosten was minimaal. 

Has Bakker

10 Volt Wouter LimBEM Kadernota 10.6 10 - Overzicht overhea 10.6 Kan nader worden 
aageduid hoeveel en welke 
externe expertise voor dit 
bedrag wordt ingekocht?

Betreft onder andere 
specifieke expertise voor het 
herinrichten van onze huidige 
P&C tool (Lias) en de verdere 
digitaliseringsslag. Daarnaast 
is er expertise nodig voor het 
ondersteunen van 
medewerkers van de 
provincie projecten bij de 
sporen Fundamenten, 
Houding en gedrag 
(verandermanagement), 
Kennis en kunde, en 
Informatie en 
informatiebehoefte (SAP, 
Power BI). Deze 
projectmatige expertise is op 
dit moment niet aanwezig bij 
de provincie. Hoeveel daar 
exact voor nodig is, is nog 
onbekend. 

Has Bakker

16 Volt Wouter LimBEM Kadernota 10.6 10 - Overzicht overhea 10.6 Het jaar 2028 wordt een 
ravijn jaar en mogelijk gaan 
de conclusies uit de 
geactualiseerde nota 
Groeisprong het financieel 
evenwicht verder verstoren 
met een oplopen 
begrotingstekort. Waarom 
beperkt de dekking zich tot € 
5000. Is dit een incidentele 
dekking ? 

Het betreft een incidentele 
storting van 5 miljoen al 
aanvulling van de reserves. 

Has Bakker



3 SP Dane 
Harris

BEM Kadernota 26/Voors  10 - Overzicht overhea Is het mogelijk om de 
geplande kosten voor de 
indexatie van contracten voor 
Automaten Voorziening 
(deels) te dekken door een 
vermindering van het aantaal 
automaten?

Momenteel is een nieuwe 
aanbesteding in de 
afrondende fase, met als 
doelstelling start contract per 
1 september. In de nieuwe 
aanbesteding is geen 
vermindering van het aantal 
automaten opgenomen. In de 
nieuwe overeenkomst wordt 
flexibiliteit opgenomen. Op 
basis van het verbruik, zal er 
mogelijkheid zijn tot op- en 
afschalen. Hiervan zullen we 
voor het eerst gebruik kunnen 
maken in 2025. Het is niet 
mogelijk om binnen het 
huidige contract voor de 
laatste paar maanden nog het 
aantal automaten aan te 
passen. 

Has Bakker

1

SP Dane 
Harris

BEM Kadernota 22/Voors  7 - Cultuur & Erfgoed De gegeven uitleg is 
onvoldoende duidelijk. Graag 
een verdere toelichting.

De beperkte structurele 
verhoging, voortvloeiend uit 
het coalitieprogramma, was 
nog niet gelabeld aan 
concrete projecten. 
Voortvloeiend uit de groei van 
de bevolking, zal 
logischerwijs de behoefte aan 
recreatievoorzieningen 
meegroeien. De middelen 
waren bedoeld hier wat 
financiële ruimte voor te 
creëren. Omdat de projecten 
echter nu nog niet concreet 
zijn, laten we deze vehoging 
vervallen. Indien nodig komen 
we er bij u op terug in de 
jaarcyclus.

van Muilekom

1 Pvda H. Adriani BEM Jaarrekening ge 2 pagin  8 - Economie Waarom zijn de 
verplichtingen aan SGL door 
financiën afgekeurd als 
bestemmingsvoorstel? De 
verplichtingen aan verbonden 
partijen moeten toch verplicht 
in de begroting worden 
opgenomen?

Dit betreft een 
bestemmingsvoorstel dat 
door Recreatie & Toerisme 
was ingediend en later is 
teruggetrokken. Het voorstel 
is teruggetrokken, omdat het 
niet voldeed aan de 
voorwaarden voor een 
bestemmingsvoorstel. Het 
ging namelijk om structurele 
middelen.

Van Schie



3 VVD Juliëtte 
van Gilse

BEM Jaarrekening 191 8 - Economie Er wordt aangegeven dat de 
financiële organisatie van 
recreatieschap Stichtse 
Groenlanden nog aandacht 
vraagt. Wat voor aandacht 
wordt hiermee bedoeld? Door 
wie wordt dit opgepakt en hoe 
wordt gezorgd dat de 
financiële organisatie volgend 
jaar geen aandacht meer 
behoeft? Zijn er financiële 
gevolgen of risico's te 
voorzien naar aanleiding van 
de verbeterpunten in de 
financiële organisatie?

Het eerste jaar van 
samenwerking met 
Staatsbosbeheer heeft een 
aantal punten aan het licht 
gebracht die onduidelijkheid 
gaven, zoals de verdeling van 
de middelen tussen 
programma A en B en de 
tarieven die Staatsbosbeheer 
hanteert. Momenteel wordt dit 
nader uitgewerkt voor overleg 
tussen het bestuur van 
Stichtse Groenlanden en 
Staatsbosbeheer. Dit moet 
leiden tot nieuwe afspraken. 
Gesprekken hierover moeten 
nog worden opgestart. Het is 
niet uitgesloten dat er sprake 
zal zijn van meerkosten 
waardoor de 
deelnemersbijdrage zal 
moeten worden verhoogd. 

van Muilekom

4 VVD Juliëtte 
van Gilse

BEM Jaarrekening 191 8 - Economie Er wordt aangegeven dat de 
samenwerking met 
Staatsbosbeheer fricties gaf. 
Kan worden aangegeven wat 
voor fricties? Zijn deze na dit 
jaar verholpen of behoeft dit 
verdere acties? Zijn er 
financiële gevolgen of risico's 
te voorzien n.a.v. de fricties?

Zoals al eerder gemeld had 
Staatsbosbeheer (SBB), 
district Utrecht, geen ervaring 
met het werken met een 
gemeenschappelijke regeling 
en de bestuurlijke context 
hiervan. Hierin zijn inmiddels 
stappen gezet en is bij SBB 
nu helder hoe het bestuur 
werkt. Ook het inzetten van 
de accounthouder bij SBB 
heeft enige tijd geduurd en 
lijkt nu goed geregeld te zijn. 
Het bestuur gaat ervan uit dat 
dit niet zal leiden tot extra 
kosten. (zie antwoord op de 
vorige vraag)

van Muilekom

5 VVD Juliëtte 
van Gilse

BEM Jaarrekening 192 8 - Economie Er wordt aangegeven dat het 
niet is gelukt draagvlak te 
vinden voor nieuwe 
samenwerkingsorganisaties, 
o.a. nav de motie 'Alleen 
samen krijgen we recreatie op 
de kaart'. Welke acties zijn 
hiertoe ondernomen en is er 
gekeken hoe de motie kan 
worden uitgevoerd door een 
samenwerkings- en 
ontwikkelingsmodel uti te 
werken die aan de 
opgenomen criteria voldoet?  

Momenteel wordt gewerkt aan 
de afronding van een 
Statenbrief over de motie 
‘Alleen samen krijgen we 
recreatie op de kaart’. Daarin 
wordt aangegeven hoe we 
aankijken tegen de 
samenwerking. In de 
commissie van september 
zou ik deze graag met u 
bespreken.

van Muilekom



9 VVD Juliëtte 
van Gilse

BEM Kadernota 22 8 - Economie Er is aangegeven dat er 
structurele extra middelen 
voor Recreatie en Toerisme 
deels worden ingeleverd door 
middel van de voorgestelde 
taakstelling. Voor welke 
precieze doeleinden worden 
midelen ingeleverd? Oftewel 
welke specifieke uitgaven 
kunnen er daarna niet meer 
gedaan worden?

De beperkte structurele 
verhoging, voortvloeiend uit 
het coalitieprogramma, was 
nog niet gelabeld aan 
concrete projecten. 
Voortvloeiend uit de groei van 
de bevolking, zal 
logischerwijs de behoefte aan 
recreatievoorzieningen 
meegroeien. De middelen 
waren bedoeld hier wat 
financiële ruimte voor te 
creëren. Omdat de projecten 
echter nu nog niet concreet 
zijn, laten we deze vehoging 
vervallen. Indien nodig komen 
we er bij u op terug in de 
jaarcyclus.

van Muilekom

6 VVD Juliëtte 
van Gilse

BEM Kadernota 45 8 - Economie Voorstel doelenboom 
kadernota 2025 bijlage, 
recreatie en toerisme 
ontbreekt. Kan dit nog 
worden toegevoegd?

Alleen de gewijzigde doelen 
en indicatoren zijn 
opgenomen in de Kadernota. 
Er was nu geen aanleiding 
voor wijzigingen bij recreatie 
en toerisme.

van Muilekom

SGP Vermaat BEM Jaarrekening 185 8 - Economie Welke concrete 
doelen/punten zijn behaald 
als het om de transitie naar 
een circulaire economie?

Het aantal bedrijven met 
circulaire activiteiten in 2023 
ontbreekt, aangezien dit 
wordt gemeten in de monitor 
die in 2024 weer wordt 
uitgevoerd. In de Statenbrief 
Circulaire interventies eind 
2023 is uw Staten 
geïnformeerd over de 
concrete acties en 
doelstellingen binnen de 
circulaire economie. 

van Schie



SGP Vermaat BEM Jaarrekening 187 8 - Economie Is er in het afgelopen jaar niet 
ingezet op uitbreiden van 
bedrijventerreinen? Uit 
jaarrekening lijkt het dat het 
niet het geval is. Als het 
anders is, hoeveel m2 is er 
dan bijgekomen? 

De historische uitgifte (van 
2015 tot en met 2022) is 25 
ha. netto per jaar geweest 
(bron: behoefteraming 
bedrijventerreinen 2023). Er 
is 56 ha. netto aan direct 
beschikbaar aanbod en in het 
PPWW21 en 23 hebben we 
126 ha. netto aan nieuwe 
bedrijventerreinen 
goedgekeurd. 

van Schie

9 Volt Wouter LimBEM Kadernota 9.7 9 - Bestuur 9.7 Welke van de genoemde 
taken zijn incidenteel en welk 
structureel opgenomen in de 
kadernota?

Incidenteel zijn de 
beleidsmedewerker 
versterking netwerk weerbare 
overheid en de WOO-
coordinator. Structureel zijn 
de commissiegriffier en de 
formatieuitbreiding om de 
noodzakelijke 
professionalisering van de 
digitalisering en archivering 
door te kunnen voeren.

Diversen, respectievelijk de 
commissaris, de 
Statengriffier,de commissaris

SGP Vermaat BEM Jaarrekening 202 9 - Bestuur De status achter 'Wij zijn 
transparant in onze 
afwegingen' is groen, maar 
wat wordt verstaan onder 
transparant en hoe 
specifiek/meetbaar is dit?

Onder ‘transparant zijn in 
onze afwegingen’, verstaan 
wij dat we de keuzes in ons 
beleid en rond het besteden 
van beschikbare middelen 
goed motiveren. De genomen 
besluiten zijn goed 
onderbouwd, en er is terug te 
lezen hoe we tot dat besluit 
zijn gekomen. De afweging is 
zichtbaar en we geven uitleg 
over gemaakte keuzes. Als 
het een onderwerp betreft wat 
we samen met externe 
partijen oppakken, doen we 
dat in overleg en met 
afstemming met hen.

Van Essen



SGP Vermaat BEM Jaarrekening 217 9 - Bestuur Het thema-onderzoek 'strijdig 
gebruik van agrarische 
opstallen in het buitengebied' 
is door capaciteitsgesprek 
niet voorbereid/uitgevoerd. 
Wanneer staat de 
voorbereiding/uitvoering nu 
op de planning?

Doordat in 2023 de 
formatieruimte voor IBT 
Omgevingsrecht niet volledig 
was gevuld en doordat het 
themaonderzoek 
‘Constructieve Veiligheid’ 
meer tijd kostte, is het 
geplande themaonderzoek 
‘Strijdig gebruik van 
agrarische opstallen in het 
buitengebied’ in 2023 niet 
voorbereid. In het IBT-
jaarverslag 2023 staat 
geschreven dat bezien wordt 
of in de nabije toekomst het 
themaonderzoek ‘Strijdig 
gebruik van agrarische 
opstallen in het buitengebied’ 
nog wordt voorbereid en 
uitgevoerd. Een en ander in 
het licht van prioriteiten in het 
ruimtelijk domein en 
maatschappelijke risico’s. Met 
de komst van de 
Omgevingswet en recente 
gebeurtenissen zoals het 
incident met de 
parkeergarage in 
Nieuwegein, hebben andere 

Van Essen

SGP Vermaat BEM Jaarrekening 219 9 - Bestuur Hoeveel lessen zijn er 
gegeven over antisemitisme 
in 2023? En wat is er verder 
gedaan tegen antisemitisme?

In 2023 is er verkenning 
geweest naar de 
mogelijkheden voor anti-
discriminatielessen en een 
advies geschreven. Er is 
bronnenonderzoek uitgevoerd 
naar wat er op dit moment 
gebeurt op Europees en 
nationaal niveau gebeurt aan 
antisemitismebestrijding. Er 
zijn gesprekken met relevante 
partijen en 
samenwerkingspartners zoals 
Discriminatie.nl | Provincie 
Utrecht (voormalig Art1 
Midden Nederland), de 
antidiscriminatievoorziening 
in provincie Utrecht. Zij 
ontwikkelen lesmateriaal en 
registreren meldingen. Bij de 
Statenbrief Actualisatie 
Sociale Agenda 2024 is n.a.v. 
amendement 9 en motie 107 
een advies m.b.t. het 
aanbieden van 
antidiscriminatielessen 
gepresenteerd (Bijlage bij 
statenbrief Actualisatie 
Sociale Agenda 2024). 

Van Muilekom

2 SP
Dane 
Harris BEM Kadernota 25/Voors  9 - Bestuur

Is het mogelijk om de 
geplande kosten voor extra 
werknemers (deels) te 
financieren met een 
structurele verlaging van de 
vergoedingen voor GS en PS 
leden?

In het Besluit rechtspositie 
decentrale politieke 
ambtsdragers en de Regeling 
rechtspositie decentrale 
ambtsdragers is de 
rechtspositie van de leden 
van PS en GS geregeld. 
Hierin is bepaald welke 
vergoeding dan wel 
bezoldiging zij voor hun 
werkzaamheden ontvangen. 
Het betreft hier dus 
rijksregelgeving. PS of GS 
hebben niet de bevoegdheid 
om hiervan af te wijken. De 
Verordening rechtspositie 
politieke ambtsdragers 
provincie Utrecht geeft wat 
aanvullende bepalingen van 
rechtspositionele aard. De 
hierin opgenomen 
vergoedingen kunnen worden 
aangepast, maar dat is van 
beperkte aard *). Uiteraard is 
aanpassing alleen mogelijk 
indien een meerderheid van 
PS en GS hiermee 
instemmen. Een verlaging 
van de beïnvloedbare Hans Oosters / Has Bakker



4 SP
Dane 
Harris BEM Kadernota 28/Algem  Algemene Vraag

Kan het college meer uitleg 
geven over hoe er tot het 
bedrag van 5 miljoen is 
gekomen voor het aanvullen 
algemene reserve?

Deze 5 miljoen was niet 
onmiddellijk nodig voor 
maatschappelijke uitdagingen 
en is dus bestemd voor de 
algemene reserves.

 

5 SP
Dane 
Harris BEM Kadernota 28/Algem  Algemene Vraag

Kan het college meer uitleg 
geven over hoe de "Opgave 
ter dekking van structureel 
tekort" ingevuld gaat worden? 

Hierbij zal de meicirculaire 
worden betrokken. Daarna 
zal de overgebleven opgaven 
worden betrokken bij het 
traject duurzaam financieel 
evenwicht waarover u nog 
een uitgebreide toelichting 
ontvangt na de zomer.  

6 SP
Dane 
Harris BEM Kadernota 28/Algem  Algemene Vraag

Kan het college uitleggen 
waarom het bedrag van 8 
miljoen niet als gat in de 
begroting gezien zou moeten 
worden aangezien er nog 
geen invulling is?

De systematiek van 
stelposten opnemen die later 
worden ingevuld is een 
gebruikelijke techniek. In 
deze kadernota treft u 
bijvoorbeeld de invulling aan 
van de taakstelling uit het 
coalitieakkoord.

 



7 PvdA H. Adriani BEM Kadernota P381-387 Zitten alle kapitaallasten die 
bij de goedgekeurde 
investeringen zitten in het 
mneerjarenperspectief 
verwerkt?

Alle bekende kapitaallasten 
over genomen besluiten zijn 
verwerkt.

Has Bakker
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